
Hajnówka, 01 czerwca 2020 r. 

Jan Chomczuk
Radny Rady Miasta Hajnówka

Pani 
Walentyna Pietroczuk 
Przewodnicząca 
Rady Miasta Hajnówka

Wniosek

Na wniosek mieszkańców poruszających się ścieżką rowerową wzdłuż ulicy Piłsud-
skiego wnioskuję o interwencję u zarządcy drogi wojewódzkiej (ul. Piłsudskiego) o odpo-
wiednie oznakowanie poziome i pionowe zjazdu/wjazdu z przedmiotowej ścieżki rowero-
wej na ul. Piłsudskiego na wysokości ul. Handlowej lub Kołłątaja. Powyższe ma na celu
zwrócenie szczególnej uwagi kierowców jadących ul. Piłsudskiego na rowerzystów chcą-
cych włączyć się do ruchu na wysokości ww. ulic lub zjechać na tym odcinku drogi na
wspomnianą ścieżkę rowerową. 

Dokonanie stosownych oznaczeń w obecnym okresie znajduje uzasadnienie z uwagi
na wzmożony ruch rowerowy w okresie letnim.

Z poważaniem,
Jan Chomczuk     


